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Abstract (en)
[origin: US4490899A] The two coupling member supporting bands are led between a guide block and two clamping members in a vertical position
and having the coupling members located at the lower side. The coupling members are aligned with the path of cutting members by means of a
countersupport having two gripping members and positioned relative to the cutting members by means of a scanning apparatus. The clamping
members clamp the supporting bands as well as the coupling members which are to be removed. After the coupling members have been clamped
by the clamping members, the cutting members sever the coupling members at their foot section and thereafter the cut coupling members are pulled
off the supporting band by means of the countersupport and the clamping members. This allows an impeccable cutting of the coupling members and
that all cut coupling members can be drawn off the supporting band.

Abstract (de)
Bei dem Verfahren wird ein Reißverschlußband getrennt. Die beiden Trägerbänder (6) werden mit den Verschlußgliedern (7) nach unten in vertikaler
Stellung zwischen einem Führungsblock (1) und zwei Klemmteilen (3) eingeführt. Mittels eines Gegenhalters (2) mit zwei Greifelementen (4) werden
die Verschlußglieder auf die Bahn von Schneidelementen (5) ausgerichtet und durch eine Abtasteinrichtung bezüglich der Schneidelemente (5)
positioniert. Durch die Klemmteile (3) werden die Trägerbänder (6) festgeklemmt und die zu entfernenden Verschlußglieder (7) arretiert. Nach dem
Erfassen der Verschlußglieder (7) durch die Greifelemente (3) werden diese durch die Schneidelemente (5) am Basisteil (11) durchgeschnitten und
dann die durchgeschnittenen Verschlußglieder (7) durch den Gegenhalter (2) und die Greifelemente (3) vom Trägerband abgezogen. Dadurch ist
es möglich, daß die Verschlußglieder einwandfrei durchschnitten werden und alle durchschnittenen Verschlußglieder vom Trägerband abgezogen
werden.
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